
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 9/9/2024

Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου
Τομέα Αθηνών

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας

ΘΕΜΑ: «Μέριμνα Προσωπικού (Στολή)»

Κύριε Υπουργέ,

Συμφώνως εγγράφου της Ένωσης Στρατιωτικών Περιφερειακής Ενότητας Ιωαννίνων
(Ε.Σ.ΠΕ.Ε.Ι.) με Αρ. Πρωτ.: 021/31-07-2024, η εν λόγω αναφέρει, σχετικά με την
υποχρεωτική τήρηση των προβλεπόμενων στολών, ότι: α) «Το μεγαλύτερο ποσοστό
των στελεχών δεν έχει λάβει τις προβλεπόμενες χορηγήσεις υφασμάτων για τη ραφή
των αντίστοιχων στολών»,  β)  «το κόστος για τη ραφή της στολής σε ιδιωτικά ραφεία
ακόμα και με τη χορήγηση του υφάσματος κρίνεται εξαιρετικά υψηλό, ενώ σε περίπτωση
που το στέλεχος δε διαθέτει το απαραίτητο ύφασμα, το κόστος ραφής εκτοξεύεται» και γ)
«το 700 ΣΕ το οποίο δύναται να προβεί στη ραφή των υπόψη στολών κατόπιν διάθεσης
του αντίστοιχου υφάσματος με μέριμνα του στελέχους,  απευθύνεται σε ένα πολύ μικρό
ποσοστό στελεχών που έχουν λάβει χορήγηση υφάσματος». Κατά τα αναδειχθέντα
λοιπόν προβαίνει η ΕΣΠΕΕΙ στις ακόλουθες προτάσεις: α) Στην «…αποστολή
συγκεντρωτικών καταστάσεων με τις ελλείψεις των στολών του κάθε στελέχους και τα
αντίστοιχα σωματομετρικά στοιχεία προς το 700 ΣΕ», β) στην «…υποβολή από το 700
ΣΕ αιτήσεων για τη χορήγηση των απαιτούμενων υφασμάτων, προκειμένου στη
συνέχεια να προβεί συγκεντρωτικά στη ραφή των στολών» και γ) στη «…χορήγηση των
ετοίμων στολών προς τις αντίστοιχες διαχειρίσεις, προκειμένου να προβούν στις
απαραίτητες χρεώσεις στην Ηλεκτρονική Εφαρμογή ΒΙΜΑΥ».

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεστε όπως μελετήσετε και επεξεργαστείτε τις σχετιζόμενες προτάσεις της
ΕΣΠΕΕΙ με τις στολές των στελεχών των ΕΔ, δεδομένης της βούλησης που διαθέτετε, κι
αναλόγως να τις υιοθετήσετε και δεόντως να ενεργήσετε, προκειμένου να συρρικνωθεί η
οικονομική επιβάρυνση αυτών;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ
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